
 
 

 
 
 

Algemene ledenvergadering op 11 april 2024 
in ’t Hovenhuus, Deventer 

 
  

Concept Verslag 
  
 
1. Opening 
Marien van Schijndel opent de vergadering, en leest een lentegedicht voor. 
 
2. Vaststelling agenda  
Ongewijzigd 
 
3. Mededelingen 
*Afmeldingen van Jurgen Goejer, Yasmine Kapikiran, Marieke van Eijkelen, Femmie van Efferink, Henk 
Oosterwijk, Jan-Paul van Mantgem, Thea Kokke 
*Marien wijst op de 1 mei lezing met Agnes Jongerius 
*Marien vraagt aandacht voor populismelezing op 23 mei 
*Marc Schilderman wijst op politiek café in de Hip op 18 mei in de middag, er zullen enkele kandidaat 
europarlementariërs aanwezig zijn. 
 
4. Vaststellen van verslag van de ALV van 30 maart 2023  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld door de vergadering. 
 
5. Vaststellen van inhoudelijk jaarverslag 2023  
Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
6. Vaststellen jaarrekening 2023  
Toelichting door penningmeester Harry Tiemens. Er is meer uitgegeven aan activiteiten dan begroot en er is meer 
aan giften binnengekomen. Dat levert een overschot op van € 1200,- 
Daarvan gaat € 400 naar overige fondsen (in casu de rode bakfiets). Restant is bij verkiezingsfonds gevoegd. 
Tempelman vraagt naar de stijging van het spaartegoed. Harry antwoordt dat dit  een interne boeking is vanuit de 
lopende rekening naar de spaarrekening. 
De kascommissie, bestaande uit Piet de Noord en Jos Fleskes, is akkoord en stelt voor dat décharge verleend 
wordt. De vergadering gaat daarmee akkoord.  
De kascommissie voor komende jaar. Jan van Coeverden meldt zich aan. 
 
7. Uitbreiding bestuur 
Het bestuur zoekt uitbreiding. Er is één lid, die gaat meedraaien om te ervaren of dat iets voor hem is. 
Harry Bolt is geruime tijd niet beschikbar; hij is herstellende van een operatie. Namens de vergadering gaat er 
een attentie naar Harry Bolt. 
 
8. Aankondiging gesprek over samenwerking met GroenLinks 
Marien geeft aan dat we binnenkort gaan starten.  
Een eerste bijeenkomst zal belegd worden voor het zomerreces, maar na 6 juni. (Europese verkiezingen) 
 
9. Uitslag van de leden enquête 
104 leden hebben gereageerd. De meesten zijn hoogopgeleid, hoe zit dat in het complete ledenbestand?  
Dat wordt uitgezocht. Bep geeft aan dat het ombudsteam artikelen gaat aanleveren voor de nieuwsbrief. 
Avondbezoek wordt voor veel leden steeds lastiger, kunnen we wat meer overdag doen. Sandra haakt in met 
werkgroepje over eenzaamheid, bijeenkomsten voor oudere leden. 
Dorien geeft aan dat de fractie eens in de 6 weken ergens in de stad zijn fractievergadering houdt, met 
inloopuurtje voor belangstellenden. Geadviseerd wordt om daar ook de wijkvereniging en sleutelfiguren uit de wijk 
voor uit te nodigen. 



Marien stelt dat we deze enquête voortaan 1 keer per jaar gaan doen. 
Bernadette: Kunnen we dit samen met een groepje leden gaan duiden? Werk en inkomen scoort niet hoog, dat is 
wel gek. 
Jos Fleskes: Jongeren lezen geen mails, gebruik de pvda jongerenafdeling om dat anders aan te pakken. 
Piet de Noord adviseert om mensen te bellen. 
 
10. Politieke actualiteiten, zoals proces huisvesting Burgerweeshuis 
Bep geeft aan dat het onderwerp huisvesting Burgerweeshuis op verzoek van haar en Jan Jaap is geagendeerd. 
Een bewoner van het schouwburgcomplex (Sophie van Nimwegen) geeft aan dat de bewoners tegen deze 
nieuwe functie in het gebouw aan de Keizerstraat zijn. 
Jan Jaap en Bep willen graag toelichten. Jan Jaap vindt dit een belangrijk onderwerp, het leeft heel erg in de 
stad. Hoe kunnen wij de discussie over cultuur voeren in de toekomst? Proactieve insteek, hoe kunnen we 
agenderend zijn in de discussie? 
Marien: De les moet zijn dat we hier voortaan anders mee omgaan. 
Tanja is trots op de manier waarop de verdeelde fractie dit traject heeft doorlopen, miste structuur, een goede 
checklist, een stappenplan. Die ligt er nu wel. 
Bep is van mening dat er in het geval van de huisvesting BWH niet conform de vastgestelde visie grote projecten 
is gewerkt. Zij adviseert om er externe deskundigen bij te betrekken.  
Er ontspint zich een discussie tussen Marien en Bep. Jos Fleskes doet het ordevoorstel dat het bestuur dit buiten 
de vergadering uitpraat met Bep en Jan Jaap. Aldus wordt besloten. 
Sandra: we moeten naar de toekomst kijken. Hoe gaan we om met grote en dure ontwikkelingen in de stad. Laten 
we daar met zijn vieren (Jan Jaap, Bep en 2 bestuurders) over doorpraten. 
 
11. Rondvraag 
Er wordt voorgesteld om een bloemetje naar Piet Bannink te sturen. Die is herstellende van ziekte. Het bestuur 
zal daarvoor zorg dragen. 
 
12. Marien sluit de vergadering. 


